
 
 

 
In de ALV van 23 juni 2021 is de raad van commissarissen (rvc) in de huidige samenstelling benoemd. 
De rvc houdt zich voornamelijk bezig met het toezicht op de bedrijfsvoering, sparringpartner van het 
bestuur en het werkgeverschap van de directeur/bestuurder. De rvc bestaat uit de volgende leden: 
 
Connie Paasse (1964) 
We moeten flinke stappen zetten om onze energie, grondstoffen en voedsel voorziening duurzaam 
en circulair te maken. Zelf aan de slag gaan zet dingen in beweging en een burger-coöperatie is 
daarvoor een mooi vehicle.  
Na 30 jaar in de chemische industrie is Connie zelfstandig consultant via haar eigen bedrijf Dicona 
B.V. en sinds begin 2024 ook teelt & oogst coördinator bij Herenboeren Hoeve van der Meulen.  
 
Peter de Koeijer (1956) 
Klimaatverandering is een megaprobleem voor de toekomstige generatie. De energietransitie is 
daarbij een onderdeel waar we invloed op kunnen hebben, onze generatie mag dat dan ook niet 
nalaten ook al zal dat niet het gehele probleem oplossen.  
Peter is zelfstandig ondernemer met akkerbouwbedrijf. Diverse bestuursfuncties binnen ZLTO 
waaronder voorzitter. Bestuurslid EWSD. Postcoderoos op SD. 
 
Roel Clement (1987) 
De uitdagingen op het gebied van klimaat en energie binnen een sterk wijzigende maatschappij zijn 
groot. De wijze waarop Zeeuwind hierin zijn functie vervult spreekt mij erg aan en ik zou hier graag 
vanuit mijn rol binnen het RvC van Zeeuwind een bijdrage aan willen leveren om deze te versterken 
en te verbreden. 
Roel is werkzaam als MT lid bij ZLTO. Tot 2023 bij CZAV Mobility Group als Manager Fuel & Charge. 
 
Wout van den Berg (1963) 
Zeeuwind is een club gedreven mensen die het verschil kunnen maken bij de energietransitie. 
Binnengekomen om Energiek op te helpen zetten en nu voorzitter van de rvc. 
Ondernemer in de windenergie. Tot 2016 ondernemer in de mosselteelt. Diverse functies in 
openbaar bestuur. 
 

 
In het jaar 2023 heeft de rvc twee algemene ledenvergaderingen bijgewoond en 6 vergaderingen met 
het management van Zeeuwind. Daarnaast heeft de rvc nog enkele malen intern vergadert. 
In de alv van juni was Wout van den Berg volgens het rooster van aftreden aftredend en herkiesbaar 
en is door de leden herbenoemd in zijn functie. 
 
De rvc heeft ter voorbereiding van de alv goedkeuring gegeven aan jaarrekening 2022 en jaarplan en 
begroting 2024. Ook heeft de rvc in die zin goedkeuring gegeven aan het winstverdelingsvoorstel 
vanuit het resultaat 2022. 
 
Onderwerpen die de rvc besproken heeft tijdens de reguliere vergaderingen zijn het strategisch plan 
2024-2027, het accountantsverslag 2022, de kwartaalresultaten, het ledenbeleid, de strategische 
personeelsplanning, het aantrekken van de CFO, PPA beleid, curtailment en congestie. 
 
Op verzoek van de rvc heeft het bestuur een deelnemingenboek opgesteld met een overzicht van alle 
deelnemingen en hun activiteiten waar Zeeuwind in participeert. 



 
 
 
 
 
 
 
De rvc was ook vertegenwoordigt bij het bedrijfsbezoek aan Enercon en Holland Malt. De rvc heeft 
meegefietst tijdens het rondje koolstofboeren. In juni was het kennismakingsbezoek met Deltawind 
bij windpark Krammer. 
 
In maart en mei is er gesproken over de rol van de rvc in de samenwerking met het bestuur van 
Zeeuwind. 
 
Aanvullend: De directeur/bestuurder heeft aanvang 2024 kenbaar gemaakt te vertrekken bij 

Zeeuwind. We zijn hierop vervolgens het proces gestart voor het vinden van een geschikte nieuwe 

directeur/bestuurder.  

 
 
 

 

 

 


